



## 條款及守則

### Rules and Regulations

## 条款及守则

基於安全理由，遊客請遵守小王子星河探索之守則。

For safety reasons, please follow the rules and regulations in **Le Petit Prince Starry Universe**.

基于安全理由，游客请遵守小王子星河探索之守则。

1. 身高 110 厘米或以下之兒童遊客，須由一位年滿 15 歲及身高 110 厘米或以上之人士陪同下方可進入本景點。家長或監護人必須對兒童遊客的安全負責，亦須促使其兒童遊客遵守在場職員的指示。

Child participants below 110cm in height must be accompanied by another person who has attained the age of 15 and is of 110cm or above in height to enter the attraction. Parents or guardians are required to supervise their children participant at all times and take responsibility for their safety, as well as ensuring them to comply with all instructions provided by the attraction staff.

身高 110 厘米或以下之兒童游客，須由一位年滿 15 岁及身高 110 厘米或以上之人士陪同下方可进入本景点。家长或监护人必须对儿童游客的安全负责，亦须促使其儿童游客遵守在场员工的指示。

2. 患有心臟病、高血壓、幽閉恐懼症、癲癇症、身體不適、受藥物或酒精影響等人士不建議參與本景點。

Participants who are suffering from heart disease, high blood pressure, claustrophobia, epilepsy and physical discomfort or affected by drugs or alcohol are not recommended to participate in this attraction.

患有心脏病、高血压、幽闭恐惧症、癫痫症、身体不适、受药物或酒精影响等人士不建议参与本景点。

3. 為保障遊客安全，穿著高跟鞋之人士不可進入本景點。

For the safety of participants, high heels are not allowed when entering the attraction.

为保障游客安全，穿着高跟鞋之人士不可进入本景点。

4. 景點內之部分場景地面以鏡面設計，遊客請注意衣著。

Part of the attraction floor is themed in mirror surface. Participants should be aware of their outfit.

景点内之部分场景地面以镜面设计，游客请注意衣着。

5. 景點內設有閉路電視、大型視覺設計及閃光效果裝置，遊客請勿移走或蓄意破壞任何物件。  
The attraction is installed with closed-circuit television system and features areas with large scale visual effects, flash/strobe lighting. Please do not remove or deface any interior facilities in the attraction.  
景點內設有閉路電視、大型視覺設計及閃光效果裝置，遊客請勿移走或蓄意破壞任何物件。
6. 景點內設部分場景燈光較昏暗，為顧及個人及所有遊客的安全，請勿在景點內奔跑、推撞、坐仰或攀爬。  
The attraction features areas with dimmed illumination. For the safety of participants and the others, please do not run, push, sit or climb inside the attraction.  
景點內設部分場景燈光較昏暗，為顧及個人及所有遊客的安全，請勿在景點內奔跑、推撞、坐仰或攀爬。
7. 景點內請勿使用攝影腳架及自拍杆。  
Camera tripods and selfie sticks are not allowed in the attraction.  
景點內請勿使用攝影腳架及自拍杆。
8. 請勿觸碰景點內之展覽設備。  
Please do not touch the exhibition equipment inside the attraction.  
請勿觸碰景點內之展覽設備。
9. 請勿攜帶雨傘、水樽、容易鬆脫的物件，以及大件或有尖角之物件進入景點內。  
Please remove all loose objects, umbrellas, drinking bottles and other bulky or pointy objects before entering the attraction.  
請勿攜帶雨傘、水瓶、容易松脫的物件，以及大件或有尖角之物件進入景點內。
10. 為確保遊客能獲得優質的體驗，工作人員會限制進入景點人數，遊客或需在入口外按工作人員安排分組輪候入場。  
For better experience of participants. Please follow the instructions of our staff from arranging participants in groups to enter the attraction.  
為確保遊客能獲得優質的體驗，工作人員會限制進入景點人數，遊客或需在入口外按工作人員安排分組輪候入場。
11. 遊客必須遵從景點內工作人員指示。如有任何違規，工作人員有權要求該人士離開。  
Please follow the instructions given by our staff at all times. Participants who refuses to abide the Rules and Regulations may be asked to leave the attractions or the park premises immediately.  
遊客必須遵從景點內工作人員指示。如有任何違規，工作人員有權要求該人士離開。

12. 景點內不准飲食。

Eating is not allowed in the attraction.

景点内不准饮食。

13. 景點內所有設施均已噴上光觸媒塗層並會定時進行清潔。

Photocatalyst applied on all facilities and regular cleaning sessions will be scheduled inside the attraction.

景点内所有设施均已喷上光触媒涂层并会定时进行清洁。